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Protokół Nr 3/06
z posiedzenia Komisji Oświaty,

Kultury, Sportu i Turystyki
Rady Miejskiej w Koronowie

odbytego w dniu 21 marca 2006 r.

Porządek posiedzenia:

1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie quorum.
2. Analiza projektów uchwał na XLI sesję Rady Miejskiej w Koronowie.
3. Sprawy bieżące Komisji.
4. Wizytacja siedziby gminnych instytucji kultury i Stowarzyszenia „Szczęśliwa Dolina”.
5. Zamknięcie posiedzenia Komisji.

Ad. 1

Posiedzenie Komisji otworzył i przewodniczył mu  Przewodniczący Komisji Michał Gmys. 
Powitał zebranych, stwierdził quorum i przedstawił porządek posiedzenia.
Lista uczestników na posiedzeniu Komisji stanowi Załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu.

Kierownik Wydziału Oświaty Pani Janina Zakrzewska odczytała wniosek dot. powołania 
Gimnazjum przy Zespole Szkół Licealnych w Koronowie, a także negatywną opinię Rady 
Pedagogicznej.

Radny Stanisław Gliszczyński – Wniosek nie jest podpisany.

Radny Czesław Januszewski – Kto jest inicjatorem wniosku?

Radny Stanisław Gliszczyński – Z wnioskiem wystąpił Pan ****** i Pani ******.

Przewodniczący Komisji Michał Gmys przeczytał pismo z Kuratorium Oświaty w sprawie 
likwidacji Gimnazjum kierowane do Rady Rodziców. 

Radny Tomasz Poraziński – Jest to społeczna inicjatywa, ale rodzą się wątpliwości. Od 
strony ekonomicznej i demograficznej pomysł karkołomny. Inicjatywa dobra, ale jako radni 
nie powinniśmy się przychylać.

Przewodniczący  Komisji  Michał  Gmys wyraził  swoje  obawy  o  koszty  powołania 
Gimnazjum.

Radny  Maciej  Makowski –  Tu  chodzi  o  prywatny  biznes.  Nie  ma  organów,  które  by 
popierały powołanie Gimnazjum.

Przewodniczący  Komisji  Michał  Gmys –  Przystępujemy  do  głosowania.  Kto  jest  za 



reaktywacją Gimnazjum?

„Przeciw” tworzeniu Gimnazjum przy Zespole Szkół Licealnych w Koronowie zagłosowało 
8 członków Komisji.

Pani Janina Zakrzewska przedstawiła odpowiedź skierowaną do Pani ******, zawierającą 
argumenty  przeciwko  tworzeniu  Gimnazjum.  Odpowiedź  zawierała  wyczerpujące 
streszczenie  odpowiedzi  Starostwa  Powiatowego,  zdanie  Rady  Pedagogicznej,  Rady 
Rodziców, Kujawsko-Pomorskiego Kuratora Oświaty oraz określone priorytety dla rozwoju 
oświaty  w  Koronowie.  Na  terenie  Koronowa  zaplecze  dydaktyczne  zabezpiecza 
zapotrzebowanie.  Przedstawiona  odpowiedź  również  do  wiadomości  Starosty 
Bydgoskiego i Dyrektora Zespołu Szkół Licealnych Pani Doroty Makowskiej.

Burmistrz Koronowa Zygmunt Michalak – Należy również  przedłożyć Komisji Budżetowej.

Przewodniczący Komisji Michał Gmys – Czy są pytania? Przy braku pytań przystępujemy 
do analizy projektów uchwał.

Ad. 2

Dyrektor  ZGKiM  Pan  Ryszard  Chrzanowski przedstawił  projekt  uchwały  w  sprawie 
wieloletniego  planu  rozwoju  i  modernizacji  urządzeń  wodociągowych  i  urządzeń 
kanalizacyjnych, w szczególności zadania na 2006 rok.
Drugi  projekt  uchwały  dotyczył  zatwierdzenia  taryfy  opłat  za  zbiorowe zaopatrzenie  w 
wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków stosowanych na terenie Gminy Koronowo.

Radny Jan Najdowski – Uważam, że woda jest tania. Dlaczego dopiero teraz drożeje?

Pan Ryszard  Chrzanowski –  Taryfa  jest  skalkulowana tak,  że  przychody  z  wody  i  ze 
ścieków muszą pokryć bieżące wydatki.

Radny Stanisław Gliszczyński – Jakie było zużycie wody w 2004 i 2005 roku? Co było 
podstawą naliczenia taryfy?

Pan Ryszard Chrzanowski – Podobna wielkość. Podstawą był koszt wytwarzania wody.

Radny Stanisław Gliszczyński –  Co zostało  wykonane z Wieloletniego Planu Rozwoju 
2003-2005?

Zastępca Burmistrza Andrzej Kołodziejczyk – Wszystko.

Radny Stanisław Gliszczyński – Czy podwyżka wynika z realnej potrzeby?

Pan Ryszard Chrzanowski – Tak. 

Radny Stanisław Gliszczyński – Proszę o przygotowanie kosztorysu za wodę i ścieki.

Radny Włodzimierz Glonek – Jak wyglądają straty w hydroforniach?

Pan Ryszard Chrzanowski – Są np. awarie wody.

Radny Czesław Januszewski – Czy mieszkańcy są zobowiązani do przyłączenia się do 



sieci?

Pan Ryszard Chrzanowski – Tak, w ciągu pół roku.

Radny Jan Najdowski – Czy można za darmo zrobić analizę wody?

Pan Ryszard Chrzanowski – Nie.

Przewodniczący  Komisji  Michał  Gmys –  Czy  jest  rzeczywista  potrzeba  zakupu 
samochodu?

Pan Ryszard Chrzanowski – Jest takowa potrzeba.

Przewodniczący Komisji Michał Gmys – Ile firm ma uprawnienia na wywóz nieczystości?

Pan Ryszard Chrzanowski wymienił  poszczególne  firmy,  łącznie  z  ilością  wywożonych 
ścieków.

Radny Czesław Januszewski – Moja uwaga dotyczy egzekwowania przyłączania się do 
kanalizacji. Powinna powstać uchwała czy też postanowienie w tej sprawie.

Zastępca  Burmistrza  Andrzej  Kołodziejczyk –  Na  terenie  naszej  Gminy  sytuacja  nie 
wygląda źle. Niewielki procent gospodarstw jeszcze się nie przyłączyło.

Radny Stanisław Gliszczyński – Po to jest prawo miejscowe. Mówiliśmy o kontrolach w 
domach jednorodzinnych. Jak możemy to kontrolować? Jakie służby mają się tym zająć?

Pan  Ryszard  Chrzanowski –  Urząd  Miejski  zaczyna  prowadzić  ewidencję  szamb.  W 
ZGKiM jest komputerowy system – brakuje legalnie wywożonych ścieków.

Radny Maciej Makowski – Dziwi mnie, że na ul. Tucholskiej do tej pory nie ma wodociągu, 
a także pytam, czy ceny wody i ścieków nie powinny pozostać bez zmian? 

Zastępca  Burmistrza  Andrzej  Kołodziejczyk przedstawił  ceny  wody  w  innych  gminach. 
Woda od 2003 r. nie drożała.

Przewodniczący Komisji Michał Gmys – Koszt wzrostu nie jest wielki. Kończymy dyskusję.

Ad. 3

Radny  Tomasz  Poraziński –  Miałem  spotkanie  z  mieszkańcami,  którzy  narzekają  na 
fatalny stan dróg.

Dyrektor ZGKiM Pan Ryszard Chrzanowski argumentował, co ZGKiM robi w tym kierunku.

Radny Stanisław Gliszczyński – Może studnie chłonne byłyby tutaj rozwiązaniem?

Zastępca Burmistrza Andrzej Kołodziejczyk przedstawił 3 projekty uchwał:
1. Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia 

miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  terenu  obejmującego 
działki: nr 673 o pow. 7,77 ha, nr 624/2 o pow. 1,04 ha, nr 625/2 o pow. 0.84 ha, nr 



626/4 o pow. 0.71 ha, nr 151 o pow. 1,71 ha, nr 148 o pow. 0,75 ha, nr 147 o pow. 
0,98 ha i nr 146/2 o pow. 0,48 ha położonego w Tryszczynie gm. Koronowo.

2. Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu obejmującego dz. nr 
219 i 68/12 o powierzchni łącznej 5,53 ha położonych w Gościeradzu oraz dz. nr 
105/2 o pow. 2,91 ha położonej w Okolu gm. Koronowo.

3. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchylenia uchwały Nr VI/74/2003 Rady 
Miejskiej w Koronowie z dn. 26 listopada 2003 r. o przystąpieniu do sporządzenia 
zmian  miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego.

Radny Tomasz Poraziński nawiązał do projektu uchwały w sprawie wyrażenia woli udziału 
Gminy Koronowo w działaniach Fundacji „Trzy Doliny”.

Zastępca  Burmistrza  Andrzej  Kołodziejczyk –  Nastąpiły  zmiany,  jeżeli  chodzi  o 
finansowanie remontów w byłej Bursie. W/w wymienił potrzeby, również te wcześniej nie 
przewidziane. Przedstawił koszt adaptacji pomieszczeń dla MGOK.

Przewodniczący Komisji Michał Gmys – Czy są pytania?

Radny Stanisław Gliszczyński – Czego dotyczą zmiany w projekcie uchwały w sprawie 
zmiany uchwały Nr XL/469/06 Rady Miejskiej w Koronowie z dnia 22 lutego 2006 r.?

Zastępca Burmistrza Sławomir Marszelski – 
1. Są plany wszczynania postępowania administracyjnego w stosunku do osób, które 

nie przyłączą się do sieci kanalizacyjnej.
2. Zmiana dotyczy utrzymania porządku i czystości przez właścicieli posesji.
3. Wprowadzenia  przepisów  porządkowych  dla  właścicieli  zwierząt  –  zmiany 

„kosmetyczne”.

Ad. 4. 

Członkowie  Komisji  udali  się  na  ul.  Szosa  Kotomierska  3  celem  wizytacji  siedziby 
gminnych instytucji kultury i Stowarzyszenia „Szczęśliwa Dolina”.

Ad. 5

Po wyczerpaniu  porządku  posiedzenia  Przewodniczący  Komisji  Michał  Gmys zamknął 
posiedzenie Komisji.

Protokół sporządziła Przewodniczący Komisji

 Danuta Kędzierska                    Michał Gmys


